

「短訊覆盤」服務附加聲明 Additional Declaration for eAlert Service

1. 本人／吾等同意就「短訊覆盤」服務而按貴行不時指定的方式，在貴行登記及記錄本人／吾等指定的流動電話號碼及／或電郵地址。儘管有前文所述規定，本人／吾等亦承認及同意，貴行保留權利，可不時通過電話、口頭及書面通知或其認為合適的其他方式提供「短訊覆盤」服務（如獲批准），毋須事前通知本人／吾等，亦毋須本人／吾等同意。

I/We agree to register and record with the Bank the number of my/our designated mobile phone and/or e-mail address for eAlert Service, in the manner as specified by the Bank from time to time. Notwithstanding the aforesaid, I/We also acknowledge and agree that the Bank reserves the right to from time to time provide the eAlert Service (if approved) to me/us by phone, oral and written notification or other mode if it sees fit without prior notice to or consent from me/us.

2. 本人／吾等得悉及接受提示信息可能會出錯、延遲、不完整、偏差或中斷，而貴行毋須因而以任何方式向本人／吾等承擔責任或負責。本人／吾等亦明白及同意，通過「短訊覆盤」服務收到的任何資料，僅供參考及知照用途，不得作為其所載述事宜的確證。本人／吾等承認，除明顯錯誤外，貴行的紀錄在各種用途上均為本人／吾等與貴行所訂立交易的确證。

I am/We are aware and accept that the alert message may be erroneous, delayed, incomplete, inaccurate or subject to interruption and the Bank shall not be liable or responsible to me/us in any manner therefor. I am/We are also understand and agree that any information received/to be received through the eAlert Service is for reference and information only and should not be taken as conclusive evidence of the matters stated therein. I/We acknowledge that save for manifest error the records of the Bank shall, for all purposes, be conclusive evidence of my/our transactions with the Bank.

3. 本人／吾等同意及明白，貴行有權不時酌情指定、修改、擴大或縮小或變更「短訊覆盤」服務的範圍或提供「短訊覆盤」服務所用電訊設備的類別，毋須事前通知本人／吾等。

I/We agree and understand that the Bank is entitled to specify, modify, expand, reduce or vary the eAlert service scope and the types of telecommunication equipment to be used for the purposes of providing the eAlert Service at its own discretion from time to time without giving me/us prior notice.

4. 本人／吾等同意及接受，貴行有權基於向本人／吾等提供「短訊覆盤」服務而要求本人／吾等支付費用及收費，以及貴行在向本人／吾等發出不少於三十天通知後，有絕對酌情決定修訂有關費用及收費；貴行亦有絕對權利於任何時間暫停或終止「短訊覆盤」服務，毋須通知本人／吾等，亦毋須給予理由。此外，本人／吾等向貴行作出承諾，本人／吾等須應貴行要求支付有關費用、收費及支出。

I/We agree and accept that the Bank is entitled to require me/us to pay fees and charges in connection with providing me/us with the eAlert Service and to revise such fees and charges from time to time at the Bank's absolute discretion upon giving me/us not less than 30 days' notice; and the Bank also has the absolute right to suspend or terminate the eAlert Service at any time without giving me/us any notice and reason. Further, I/we undertake to the Bank that I/we shall pay such fees, charges and expenses on demand by the Bank.

5. 本人／吾等特此授權貴行向服務供應商披露任何貴行發出與本人／吾等有關或載有本人／吾等個人資料的信息及資料，藉以讓服務供應商提供「短訊覆盤」服務。貴行獲本人／吾等進一步授權，可於貴行認為需要時監察及記錄有關內容。

I/We hereby authorize the Bank to disclose to the service provider(s) any of the messages and information sent or to be sent by the Bank which may concern me/us and/or contain my/our personal data to enable the service provider(s) to provide the eAlert Service. The Bank is further authorized by me/us to monitor and record such contents if it considers necessary so to do.

6. 本人／吾等同意，在向本人／吾等提供「短訊覆盤」服務時，貴行可不時將銷售及宣傳數據、資料及信息發送至本人／吾等的流動電話及／或電郵地址。

I/We agree that the Bank will from time to time in providing eAlert Service to me/us send marketing and promotional data, information and message to my/our mobile phones and/or e-mail address.

7. 若本文所載條款及細則的中、英文版本之間有所不一致，應以英文版本為準。

In case of any inconsistency between the English version and the Chinese version of these terms and conditions, the English version shall prevail.

證券報價服務附加聲明 Additional Declaration for Stock Quote Services

1. 本人／吾等承認及明白，證券報價服務將根據本文的條款及細則、條款與細則及貴行的免責聲明提供，本人／吾等同意受其約束。

I/We acknowledge and understand that Stock Quote Services are provided to me/us subject to these terms and conditions, and the Terms and Conditions, and the Bank's Disclaimer and I/we agree to be bound by the same.

2. 本人／吾等承認及明白，證券報價服務所提供的資料，均由香港聯合交易所資訊服務有限公司、香港聯合交易所有限公司及／或其他第三方（「第三方」）根據有關第三方規定的使用條款、規則及條件供應／提供。本人／吾等同意受有關使用條款、規則及條件約束，並承諾應要求就違反任何有關使用條款、規則及條件或本人／吾等使用證券報價服務或其所提供的數據或資料而向貴行提出或貴行蒙受或產生的一切申索、法律程序、要求、損失、損害、債務、費用（包括合理產生的法律費用）及支出而向貴行作出彌償。

I/We further acknowledge and understand that information provided under the Stock Quote Services are supplied/provided by the Stock Exchange Information Services Limited, the Stock Exchange of Hong Kong Ltd. and/or other third parties ("Third Parties") to the Bank subject to terms of use, rules and conditions stipulated by such third parties. I/We agree to be bound by all such terms of use, rules and conditions and undertake to indemnify the Bank on demand against all claims, proceedings, demand, loss, damages, liabilities, costs (including reasonably incurred legal costs) and expenses brought against or suffered by the Bank arising from in connection with any breach of any such terms of use, rules and conditions or my/our use of the Stock Quote Services or data or information provided thereunder.

3. 本人／吾等同意，貴行保留權利，可於任何時間不時暫停、終止、修訂、撤銷、取消證券報價服務及其條款及細則（包括但不局限其範圍），毋須事前通知本人／吾等，亦毋須本人／吾等同意。

I/We agree that the Bank reserves the right to suspend, terminate, amend, withdraw, cancel Stock Quote Services and the terms and conditions (including without limiting the scope) thereof from time to time and at any time without prior notice to or consent from me/us.

4. 本人／吾等明白及承認，證券報價服務向本人／吾等提供的所有數據及資料，均按「現有」及「現況」提供。貴行或任何第三方並無就證券報價服務或據其向本人／吾等提供的數據及資料而作出任何類別的保證（不論明確或隱含），包括（但不限於）能否提供有關服務或資料，不侵害任何第三方權利及不含電腦病毒等保證。在不局限前文所載的一般原則下，貴行及第三方並無就所提供的任何數據及資料的準確性、完整性、是否充份、可用性或可靠性而作出任何保證（不論明確或隱含）。

I/We understand and acknowledge that all data and information provided to me/us under the Stock Quote Services are provided on "as is" and "as available" bases. No warranty of any kind (whether express or implied) is given by the Bank or any of the Third Parties in respect of the Stock Quote Services or data and information provided to me/us thereunder, including but not limited to the availability of such services or information, warranty of non-infringement of third party rights and freedom from computer virus. Without limiting the generality of the aforesaid, the Bank and the Third Parties do not warrant (whether expressly or impliedly) the accuracy, completeness, sufficiency, usefulness or reliability of any of the data and information provided.

5. 本人／吾等承認及接受，如本人／吾等使用證券報價服務，有關風險由本人／吾等承擔，而貴行毋須對本人／吾等訂用或使用證券報價服務或其提供的任何數據或資料而直接或間接向本人／吾等提出或本人／吾等蒙受或產生的任何申索、要求、法律程序、損失、損害、費用、支出負責或承擔責任。

I/We acknowledge and accept that I/we will use the Stock Quote Services at my/our own risk and the Bank shall not be responsible or liable for any claim, demand, proceeding, loss, damage, costs, expenses that may be brought against or suffered or incurred by me/us whether directly or indirectly, arising from my/our subscription or usage of Stock Quote Services or any data or information provided thereunder.

